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Deltagere:  Flemming Madsen (FM), Flemming Nielsen (FN), Tom Bech Frederiksen (TBF), 

Peter Christophersen (PC), Geert Schou Magnussen (GSM), Michael Birch (MB), 

Zahid Butt (ZB), Erik Foldager (EF), Kurt Sørensen (KS) 

Personale:  Jesper Kaas (JK), Jette Lehrmann Jensen (JLJ) 

Afbud: Dea Warming (DW), Palle Lauritsen (PL), Kasper Dam (KD) 

Dato:  15. maj 2023 

Emne:  Ordinært bestyrelsesmøde kl. 19.00 – 22:00   
Referent: Jette Lehrmann Jensen (JLJ) 

 

Møde referat 
 
1. Godkendelse af referat 

 Referat blev underskrevet og indsat i protokollen. 
     
2. Formandens beretning (FM) 

Siden vi mødtes sidst har vi sagt farvel til en havnebruger. Så har vi fået brev fra Brøndby 
Kommune omkring fækalier. Det behandles under pkt. 9. Omkring mails kan vi tage det 
under korrespondance i stedet for undervejs. Jeg kunne godt tænke mig at vi fik fordelt alle 
vores mange opgaver ud på de forskellige bestyrelsesmedlemmer. 
 

3. Rep. og vedligehold 
a. El og vand (JK) El og vand er der lidt mindre forbrug i forhold til tidligere. Dette er fordi vi 
har fået lukket alle huller m.v. Elprisen er faldet til mere normale priser. 
 
Vi har fået sat ny dieselstander op og den virker igen. Vi har investeret i en automatisk 
pejling af tanken. På bro I havde en havnebruger indmeldt dårlig hammer som er blevet 
repareret. Bro C+ el stander sat korrekt. Bro G mangler vi det yderste brofag – afventer go 
når vi har penge til det. Elektriker har udbedret el installation på G-bro. Vi har haft Gert inde 
og sørge for de grønne områder. Gul vogn skal have service. Der er købt nyt vasket sand til 
legepladsen. På H-82 mangler vi at skære pælen så den kan laves færdig. Vi påtænker at 
flytte bro fag fra P-plads. Der er 60 stk. bro fag som er købt hjem til at lave Bro G+C. Mit 
forslag er at vi ryder trekanten og sætter dem der så P-pladsen bliver ryddet. I fredags havde 
vi en personskade ved mastekranen. Da man er ved at sætte mast på båden knækker et 
stag og en person kommer til skade. Fra landfæste til P-bro den er i stykker – der kigges på 
det. 
 

4. Bådpladser 
a. Bådpladser til genudlejning hjemmesiden (JLJ) Der er kommet lidt pladser til salg. 

 

5. Regnskab 
     a. Drift pr. 30.04.23 (KS) Balancen blev gennemgået og det ser fornuftigt ud. 
 b. Debitorer (JLJ) Der er et par debitorer tilbage på listen. Der rykkes. 
 c. Likviditet (JLJ) Likviditeten blev gennemgået og tilrettet. Det ser fornuftig ud. 
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6. Nyt fra udvalg 

a. Havne- og pladsudvalg (PC/FN)  

Molehoveder bør laves. Ved dieselstander ved redningsstige vil vi gerne have sat en 

pullert op. I-broen er stadig skæv og der ligger en umærket gummibåd. H-bro er 

hammeren løs i mellem plads H-75/86. Slangeholder mangler ved H-46/29 og 16. Skur 

28/29 skal males og repareres. Slangeholder på E-broen og fliser til nedgang til E-broen. 

R-broen er under rep. Vi mangler tilbud fra 2 tømrer. Rækværk ved MHV er løst. Q-broen 

er der en bjælke der er løs. Som er en midlertidig reparation. Bænk ved Havmågen der 

mangler et bræt. P-bro er der en trappe lavet af trækasser den skal fjernes. Skur 88 

forsiden bør males og udskiftes. O-broen mangler der fliser og slanger. Skur 51 males. 

Holder ved vandhaner så slanger kan hænges op. 

b. Hjemmesiden (PC) Der mangler billeder af den nye bestyrelse. Der skal laves en ny  
     hjemmeside.  
c.  SU-udvalget BSS Intet nyt. 
d.  SU-udvalget FF Intet nyt. 

  

7. Brøndby Kommune (TBF) Intet nyt 

8. Korrespondance 

 a. E-4/Forslag om etablering af vand og el på trailerpladsen. OK vi forbereder. 

     (JK skriver) 

 b. Mobilstativer/JK Der er en leverandør der vil sætte en produktion op af mobilstativer 

     som dem vi har. Vores behov er nogle 3 og 12 tons stativer. OK (penge afsat i  

     likviditeten) 

 c. BSS/Møde om fremtid FM, KS og PL deltager i mødet. 

 d. EF/brev om opsigelse. Behandling af mail. Beslutning er truffet.  

 

9. Diverse forretninger 

 a. Stor hal. Intet ny.  

 b. Fækalier/Brev fra kommunen Brev fra kommen med klar besked hvad de vil gøre ved  

     det. Vi skriver til de involverede parter. 

 c. Ska’nokken Blev tilrettet. 

 

10. Eventuelt Vandstandsmåler opsættes. 

5. Næste møde: 

Mandag d. 12. juni 2023 kl. 19.00 på Havnekontoret 
 


